
Verslag van de regioraad d.d. 12 mei 2020 
 

Aanwezig: 
Doormangroep: André Franssen,  Valarie de Witte 

Scouting Bernadette Goes: Andy Martherus  

Scouting Oostburg: Brent Verpaalen 

Scouting EOS/St. Hubertus: Erik van Duyn, Michal Sprenkels 

SBN Doormangroep: Erik Versluijs, Luc Servaas 

Scouting De Valkeniers: Erwin van den Broek  

Scouting Lutemgroep: Eva van Hartevelt 

Scouting ’t Jagertje Hulst: Fons Hiel 

Frans Naereboutgroep: Handoyo Schuchmann 

Grevelingengroep: Hans de Munnik 

Mr. Bakker Huub v.d. Zande, Stephan v.d. Meer 

Scouting Lodewijkgroep: Jeffry Stofferis 

Prinses Margriet: Jeroen Appel 

Blauwe Junglegroep: Jeroen Rust 

Gouden Cirkelgroep: Jet Groeneveld, Lion de Nooijer, Adriaan Boone  

Scheldezwervers: Jim van Belzen 

Voortrappersgroep: Kim Appelo 

Waterscouting Paul Krugergroep: Koos van Rijn  

Golfbrekers: Marleen Enters, Nikie den Engelsman  

Zandkreekgroep: Serge Nijssen 

Ridder v.d. Maelstede: Lennard Loomans  

Scouting Sluiskil: Marie-Claire Zegers 

Groepsloos: Wouter Dert (Scoutcentrum); Kim Dalebout (TSP); Elna Dert (bureaumedewerkster). 

Regiobestuur: Mark Rosel,  Paul v.d. Meer, Lennard Loomans, Mark Rosel, Henk de Keijzer, Jeffry 

Stofferis, Erwin v.d. Broek, Valarie de Witte. 

 

Door de Coronacrisis wordt er digitaal vergaderd met Web-Ex en over agendapunt 3b zal er digitaal 

gestemd worden.  

 

Verslag: Valarie de Witte. 

 

 

1. Opening, mededelingen, verslag vorige regioraad. 

Mark Rosel (voorzitter) opent om 19.34 uur. Er zijn 22 (van de 36 Zeeuwse)  groepen vertegenwoor-

digd en het quorum is daarmee gehaald. Om deze digitale versie van de regioraad ordelijk te houden 

worden wat afspraken gemaakt. Van alle deelnemers wordt de microfoon uitgezet. Als een deelnemer 

een opmerking wil maken dan geeft hij/zij dat aan in de chat of steekt een hand op. De microfoon 

wordt dan tijdelijk aangezet. 

Het stemmen zal gebeuren met een online formulier waarvan de link is gedeeld in de chat voorafgaand 

aan de regioraad. 

Mark vertelt dat we na de pauze uitgebreid in zullen gaan op de vragen die er zijn omtrent de regels 

die we vanwege Covid-19 moeten opvolgen en spreekt zijn waardering uit voor de groepen die de 

afgelopen tijd hun leden digitaal of op een andere wijze bij scouting hebben weten te betrekken. 

Mark vermeldt dat Valarie de Witte zich heeft aangesloten als secretaris bij het regiobestuur. Ze is 

begonnen aan een proefperiode en we spreken af dat in de volgende regioraad gestemd kan gaan wor-

den. 

Het verslag van de vorige regioraad wordt goedgekeurd en vastgesteld. 

De vragen die n.a.v. de stukken zijn gekomen zijn voorafgaand aan het overleg per e-mail beantwoord. 

 

 



2. Rondvraag  

Mark vertelt over de inventarisatie die we gaan doen over spelmaterialen en kampmaterialen die groe-

pen uit willen lenen aan anderen. Ook volgt er binnenkort een schrijven om te inventariseren of groe-

pen in  financiële problemen komen door de coronacrisis. Verder heeft niemand heeft iets voor de 

rondvraag. 

  

3. Jaarrekening 2019 Scouting Regio Zeeland (hamerstuk) 

Paul heeft het jaarverslag gedeeld met de leden. De kascontrolecommissie heeft de financiële admi-

nistratie beoordeeld en had geen op- of aanmerkingen. Aan het bestuur van de Scouting Regio Zeeland 

wordt décharge verleend.  

Daarmee is de jaarrekening vastgesteld. 

Fons heeft als opmerking dat er nog een datum verkeerd onderin het verslag staat. Paul past het aan. 

 
Klankbordgroep Financiële Reserves:   

Toelichting en stemming op voorstellen uit de Klankbordgroep Financiële Reserves (1 stem per groep) 

Als een meerderheid vóór stemt is het voorstel aangenomen. 

 
o Voorstel “Geld inzetten voor werving”  

Het voorstel is: “Geld reserveren voor het budgetplan van een nog te vormen wervingsteam om groe-

pen te helpen met wervingsacties” (betreft  €10.000,-). 

Vragen van de leden: 

Handoyo: Is er een tijdsplan voor zo’n team? 

Mark: We zouden graag bij de volgende regioraad een team klaar hebben hiervoor.  

 

Voor:  19 stemmen 

Tegen:    2 stemmen 

Onbepaald:   1 stem 

Dit voorstel is aangenomen 

 

 Voorstel “budget voor bijzondere regioactiviteiten”  

Fonds waar regio-organisatoren een bedrag van kunnen vragen voor een bijzondere activiteit tijdens 

een evenement. Er kan tot € 500,- per activiteit aangevraagd worden. 

Vragen van de leden: 

Jeroen Appel:  Is dit een aanvulling op de normale deelnemersbijdrage?  

Paul: Dit komt bovenop de deelnemersbijdrage. 

Eva: Welk soort activiteiten moet ik dan aan denken?  

Paul: Dat is aan de TSP-teams om te bedenken/beoordelen. Het gaat hier om bijzondere activiteiten 

die anders niet kunnen doorgaan i.v.m. kosten. 

Eva: Is dit voor de jeugdleden of voor bijv. Zesc?  

Mark: Kan allebei 

 

Voor:  17 stemmen 

Tegen:    2 stemmen 

Onbepaald:   3 stemmen 

Dit voorstel is aangenomen 

 

 Voorstel “tunnelkosten vergoeden voor deelnemende groepen aan regio-activiteiten”  

Fonds van €500,-  

Vragen van de leden: 

Lion: Waarom maar €3,- en geen €5,- voor mensen zonder T-tag?  

Paul: Dat is voorlopig zo besloten. Deze vraag is ook gesteld en beantwoord voorafgaand aan de regio-

raad. 



Wouter: Zou er een aanvulling op dit budget kunnen komen als er veel gebruik van gemaakt wordt? Is 

carpoolen dan verplicht?  

Mark: Het is allemaal op goed vertrouwen. Controle is in deze lastig. 

 

Voor:  16 stemmen 

Tegen:    3 stemmen 

Onbepaald:   3 stemmen 

Dit voorstel is aangenomen 

 

 Voorstel “Deskundigheidsbevordering/trainingen”  

Er zijn groepen met meer/minder/geen subsidie voor deskundigheidsbevordering vanuit de gemeente. 

50% van de kosten voor bepaalde trainingen kunnen vanuit de regio vergoed worden. Deze bijdrage 

vanuit de regio wordt geschat op € 6.000,- . Het betreft 2 kalenderjaren namelijk 2021 en 2022. De 

vergoeding wordt gegeven voor de kosten voor moduleweekenden, kamptrainingen en teamleiders-

trainingen. De leden van de regioraad geven aan dat ze de Zesc ook in deze vergoeding vinden passen. 

Het voorstel is veranderd zodat alle bovenstaande trainingen 50% vergoed worden, ook als deze trai-

ningen tijdens een Zesc gevolgd worden. 

Bestuurstrainingen zijn niet meegenomen in dit voorstel. Kosten hiervoor worden dus niet deels ver-

goed. 

 

Voor:  16 stemmen 

Tegen:    5 stemmen 

Onbepaald:   1 stem 

Dit voorstel is aangenomen 

  

4. Nieuws uit de regioteams & admiraliteit 

Trainingsteam:  

Alle trainingen voor de zomervakantie zijn afgelast. Eerstvolgende activiteit is de Zesc (3
e
 weekend 

van september en later een trainingsweekend op maat. Over het al dan niet laten doorgaan van de Zesc 

wordt half augustus beslist. Mocht de Zesc niet doorgaan dan worden alle deelnemers terugbetaald. 

Zesc wordt niet doorgeschoven naar 2021. Als het afgelast wordt dan is de eerstvolgende Zesc in 

2022. 

Kamptraining is verzet naar 7-9 mei 2021. De deelnemers die al ingeschreven waren, krijgen als eerste 

de kans om zich bij de volgende editie in te schrijven. Geen vragen vanuit de leden aan het trainings-

team. 

 

Team Spelcoaching:  

Het spel Rovergame is gelokaliseerd en wordt geactualiseerd. Het spel power up your game is uitge-

leend. Het team Spelcoaching is ook digitaal actief geweest. Ze volgen alle digitale uitingen van de 

groepen. In de nieuwsbrief komen nog links en spelideeën voor de 1,5 meter opkomsten. Geen vragen 

vanuit de leden aan het team spelcoaches. 

 

Team spel en programma:  

Zepaka is in een digitale versie doorgegaan. Het werd erg enthousiast ontvangen. Voor SuReAc zijn 

dezelfde plannen. Jungle dag 100 jaar welpen gaat niet door, ook WeJuKa schuift door naar 2021.  

Geen vragen vanuit de leden aan het team spelcoaches. 

 

Team vinden en binden:  

De activiteiten zijn uitgebreid naar de regioteams. Het team vinden en binden overlapt met een even-

tueel op te richten wervingsteam. Dit team voor werving moet nog gevormd worden.  

 

Team Bestuurscoaches: 

Mark: We hebben een coachingsdag gehad met de Lutem. Dat was een intensieve leerzame dag. 

 



Team regioambassadeurs: 

Alle groepen hebben contact gehad met hun ambassadeur. Mocht je als groep niet weten wie jouw 

regioambassadeur is dan kun je dat vinden op de website. Eric van Duyn is de nieuwe ambassadeur.  

Er komen geen vragen vanuit de leden voor de regioambassadeurs. Mocht je financiële of andere pro-

blemen hebben vanwege Corona dan kun je contact opnemen met je ambassadeur. 

 

Admiraliteit :  

Alle activiteiten van de admiraliteit zijn geannuleerd. Er worden momenteel geen examens afgeno-

men. Er wordt gezocht naar alternatieven voor de examens. Voor de theorie-examens zijn verschillen-

de opties te bedenken, evt. afnemen bij de groepen op een afgesproken datum. 

De praktijkexamens zijn lastiger om een werkbare optie te vinden. Het gaat hier ook om het toekennen 

van het MBL (machtiging boot leiding) waarbij de kandidaat meerdere bemanningsleden moet kunnen 

aansturen. Met 2 leden in 1 vlet wordt dat lastig.  

Vragen van de leden: 

 Zijn de gehaalde theorie-examens nu langer geldig?  

André: ik vermoed dat dit wel een besluit zou kunnen zijn. (komt erop terug) 

 Kunnen er nog theorie-examens afgenomen worden?  

André: dit zou per groep afgesproken moeten kunnen worden. 

 Met mondkapjes in een boot? Kunnen er dan meer leden varen? 

André: is waarschijnlijk lastig af te spreken met de regio (gemeente) SN is hierover landelijk 

in gesprek. 

 
Scouts4Science: 

Alle activiteiten van Scouts4Science zijn opgeschort. Er is van alles in het werk gesteld om materialen 

klaar te maken voor uitleen. Er zijn kisten met materialen te leen om een waterlijnmeting te doen met 

je groep (de sleepnetmeting ligt nu stil).  

De kisten kunnen gereserveerd worden via de website van Scouts4Science. Er worden ook anderhalve 

meter activiteiten aangeboden. 

Er zijn geen vragen vanuit de leden aan het team Scouts4Science. 

 
Scoutcentrum Zeeland (SCZ):  

Samen met de gemeente Veere is een plan gemaakt om spelende kinderen weer toe te laten op het 

SCZ. Er is toestemming om 3 groepen per dagdeel op het SCZ te laten spelen. Het SCZ stelt de terrei-

nen voorlopig gratis ter beschikking aan de Zeeuwse groepen. Veere stemt toe dat er per groep 1 toi-

letgebouwtje open mag zijn. Dit gaat in vanaf zaterdag 16 mei 2020. 

Over de viering omtrent 50 jaar SCZ dit jaar wordt overleg gepleegd. Een voorstel is om het uit te 

stellen naar 2022. 

De bouw van de opslag voor de Regio op het SCZ is begonnen. De toestemming is er en de fundering 

is gestort. Het gebouw (de Wolvenkop genaamd) wordt in de loop van de aankomende weken opge-

bouwd. 

Het feestjaar is wel begonnen op het SCZ. Alle medewerkers hebben een boom gekregen om te plan-

ten. Er zijn inmiddels zo’n 30 bomen geplant op het SCZ. Groepen mogen ook een boom komen plan-

ten. Er is al 1 groep geweest die op deze oproep heeft gereageerd. 

Wouter vraagt of er iemand is die bijvoorbeeld een wolvenkop op de opslag kan schilderen. De afme-

ting is 6.00 x 3.70 m 

Vragen van de leden: 

 Komt het jubileum boek wel al uit?  

Het boek komt er zeker, maar er is nog geen datum voor. 

 Wie moet benaderd worden voor het planten van een boom?  

Je kunt een mail sturen naar voorzitter@scoutcentrumzeeland.nl 

 
Oprichten PR team  

mailto:voorzitter@scoutcentrumzeeland.nl


Het regiobestuur heeft het plan om een PR-team op te richten met als doel om scoutingactiviteiten 

beter in beeld te brengen. We willen fotogenieke activiteiten in beeld te brengen en via de media meer 

aandacht Scouting krijgen om zo meer leden en vrijwilligers aan te trekken.  

Er zijn een aantal mensen geïnteresseerd om deel te nemen. Een journalist, een vlogger, een drone 

piloot en een fotograaf. Dit team komt op 5 juni bij elkaar om plannen te maken. Dit team zou ook 

beeldmateriaal kunnen maken voor wervingsfilmpjes voor het nog op te richten team voor werving.  

Geen vragen vanuit de leden. 

 
Voortgang Scouting Zeeland Fonds: 

In 2019 zijn er 8 uitkeringen gedaan van het Scouting Zeeland Fonds. Eind 2018 was het saldo 

€ 9.272,--. Eind 2019 resteerde er € 8.711,--. 

 

5. Landelijke Raad 13 juni 2020  

Lennard geeft als lid Landelijk Raad voor onze regio een toelichting op de agendapunten van de ko-

mende Landelijke Raad. Tijdens de Raad zal het bestuur vragen om de financiële stukken in de bijeen-

komst van december te behandelen. De stukken zijn wel meegestuurd in de voorbereiding en hier 

worden enkele vragen over gesteld.  

Adriaan Boone vraagt of in de vraagstelling naar de Landelijke Raad ook de vraagstelling is opgeno-

men  betreffende de agendering van Exxploraxxion en de ZESC. Lennard bevestigt dat dit is opgeno-

men in de vragen ter voorbereiding op de Landelijke Raad. 

De klankbordgroep Landelijke Raad zoekt nog leden. Bij interesse contact opnemen met raadslid Lan-

delijke Raad: lennard@scoutingzeeland.nl. 

 

 

Na de pauze  

Corona: Tips & Tricks voor je scoutingactiviteiten 
 

(*note: Deze vragen en antwoorden kunnen intussen al achterhaald zijn. Haal de meest recente informatie uit de 

laatste update van de Factsheet van SN en van de  veiligheidsregio Zeeland) 

  
Aangesloten vanuit SN is Robert Agterberg. Robert is lid van het ‘crisisteam Corona’ van SN. 

Voor de Veiligheidsregio Zeeland zal André Franssen de vragen beantwoorden. 

 

 Welke consequenties heeft het coronavirus voor je groep? 
Jeroen: De Blauwe Jungle draait nog geen opkomst. Dat is niet handig met hun leden. Ze hebben wel 

digitale opkomsten.  

Koos: SCZ geeft aan vast te zitten aan de restricties die gelden voor recreatie en de restricties die gel-

den in het algemeen. SCZ is er voor de groepen, maar zolang de groepen nog niks over de mogelijk-

heden voor zomerkampen weten is dat erg lastig. 

Mark: Landelijk zien we dat er geen nieuwe leden bij komen. Er is wel een kleine hoeveelheid uit-

schrijvingen. 

Fons: Ouders hebben wel vragen over de veiligheid. Hij pleit voor een actieve communicatie naar de 

ouders voor en na een opkomst. 

Eva: Onze dolfijnen hebben we opgedeeld in 2 groepen i.v.m. beschikbare leiding en aantal dolfijnen. 

Dit om het behapbaar te maken voor iedereen. 

Andy: de Blauwe vogels kunnen niet draaien omdat zij bijna allemaal in een risicogroep vallen. Ook 

zijn de meesten niet erg zelfstandig digitaal. 

 

 Lukt het om je leden nog steeds een programma te bieden? 
Jeroen: Prinses Margriet: Leidinggevenden zijn wat voorzichtig over de 1,5 meter opkomsten. Zitten 

vaak zelf in quarantaine en kunnen/willen dan nog niet fysieke opkomsten draaien.  

Michal: vooral bij de 10- groep is leiding nogal huiverig. 

Fons: Het bestuur wil op voorhand het programma zien en geeft daar een akkoord voor. Er is altijd een 

bestuurslid aanwezig bij een opkomst. 
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Marleen: Gemeente Vlissingen heeft toestemming verleend om met 3 personen in 1 vlet te varen. 

Er is een uitgebreid plan aan de gemeente voorgelegd, leden moeten zigzaggend plaatsnemen en moe-

ten van plaats wisselen door door-te-draaien. Op deze manier zou het net moeten kunnen. Ze hebben 

geen tekeningen moeten overleggen. Zou het de moeite lonen om dit bij meerdere gemeentes te probe-

ren? 

Robert: Wat is veilig? Als het verantwoord kan, zou het mogelijk kunnen zijn. Eventueel zouden er 

zelfs 2 12- leden op de voorste doft of het voordek kunnen zitten. 

André: Deze vraag is niet zozeer voor de VRZ. Zorg dat je een toestemming zwart op wit bij je hebt. 

Mocht er een BOA of agent willen handhaven dan sta je sterker. Let op leden van 12+ of 12- 

Eva: Zijn boetes altijd op persoon? Mochten leden zich niet houden aan de regels? Of komen die voor 

de organisatie? En hoe zit dit met verhurende partijen?  

Robert: Als een groep opkomsten heeft zonder hiervoor toestemming te hebben dan komt dit voor 

rekening van de groep. Als individuele personen beboet worden dan is de boete voor de persoon zelf. 

Als je materialen of locaties verhuurt dan kun je het beste de richtlijnen in de huurovereenkomst op-

nemen om boetes voor je groep te voorkomen. (Pas hiervoor je huurovereenkomst dus aan) 

Eva: Mocht er een landelijk/regionaal voorbeeld komen voor verhuur voorwaarden van vletten dan 

zouden we die graag gebruiken. 

 

Wat doe je bij calamiteiten als je EHBO moet toepassen? 

Volg de richtlijnen van het Rode Kruis. Maak gebruik van je handschoenen en masker. Mond op mond 

beademing mag van  Rode Kruis voor 12-. Niet doen bij 12+. Bij vermoeden van corona zeker geen mond 

op mond beademing toepassen, wel hartmassage. Eerst handen wassen, AED gebruiken en 112 bellen. 

Pleister kunnen ze zelf plakken.  

 

Mark: Wordt het advies vanuit SN wellicht bijgesteld?  
Robert: Dat zou een mogelijkheid kunnen zijn om de factsheet aan te passen. 

 

Valkeniers aan Robert: Hoe gaan we om met leden uit omliggende dorpen/steden? Bijna 80% komt 

van elders. De Valkeniers hebben in overleg met de gemeente toestemming. Carpoolen is afgeraden. 

Er moet een duidelijk plan zijn voor het brengen en halen van de kinderen. 

Robert: in de factsheet van 7 mei zijn de restricties over verplaatsingen er uitgehaald. 

 

Koos: Kamperen mag alleen in gezinsverband. Een gezin mag zelfs een toilet gebruiken. Groepen 

kunnen nog niet kamperen. Wat zijn de vooruitzichten? 

Robert: Per 1 juli zouden de regels enigszins versoepeld kunnen worden, maar daar is nog niet veel 

over te zeggen. Er is nog geen informatie over overnachtingen. SN adviseert om de organisatie van de 

zomerkampen wel door te laten gaan. Mocht een kamp dan door kunnen gaan dan zijn de groepen er 

wel klaar voor. 

 

Michal: hoe ziet SN een 1,5 meter kamp voor zich? 

Robert: voor 12- leden geldt deze regel niet. Voor de 12+ zou deze regel wel blijvend gelden. SN is 

aan het uitzoeken wat er eventueel mogelijk zou kunnen zijn of wat de alternatieven zouden kunnen 

zijn. Evt. meer dagen op eigen terrein zonder overnachting. 

 

https://www.scouting.nl/downloads/ondersteuning/communicatie/5784-corona-en-scouting-vanaf-11-

mei 
 

Kim: Mag je drinken schenken of moeten de leden dit zelf meenemen? 

Robert: Je mag je leden drinken schenken, maar zorg ervoor dat je dit volgens de regels doet en ook 

bij het uitdelen niet binnen 1,5 m van je jeugdleden komt.  

 

Eva: Voor het botenonderhoud moeten wij de boten draaien. Om dit veilig te doen hebben we 

meerdere mensen nodig en is 1.5m afstand lastig. Heeft hier iemand tips voor? (boten liggen 

in buiten lucht)  

https://www.scouting.nl/downloads/ondersteuning/communicatie/5784-corona-en-scouting-vanaf-11-mei
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Tips: 

 gebruik hijsbanden en een heftruck (Hans kan tips en tricks delen) 

 maak gebruik van een mobiele kraan 

 vraag rond bij andere groepen of ze een leenbare constructie hebben om boten te keren. 

 
Valerie: Zijn er vanuit SN ook pictogrammen in de maak voor het aangeven van looproutes en regels? 

Marie Claire: Als er iets wordt gemaakt door SN wordt dat vaak in de contactpersonen communicatie 

groep op Facebook gedeeld. 

(*intussen is er vanuit SN een poster-en-afbeeldingenset online gezet) 

https://www.scouting.nl/downloads/ondersteuning/communicatie/5790-poster-en-

afbeeldingenset-richtlijnen-coronavirus-scoutinggroepen   

 

Voor antwoorden op nog meer vragen kunnen groepen hier terecht: 

https://www.scouting.nl/nieuws/#kunnen-alle-leden-weer-hun-programma-draaien-per-11-

mei-update-12-5  
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